
 

SKOLEBESTYRELSEN 

       SNEJBJERG SKOLE 

Onsdag den 09.06.21 

STED: Mødelokale ved administrationen TID: 18.30 -21.00 

Fmd. initialer: AMV 

Til stede: 

 

Niels Røjkjær Dalmose (ND), Trine 

Hvidberg Kryger-Jensen (TJ) Tanja 

Wøldike Møller Madsen (TM), Anja 

Møller-Vestfal (AMV), Marlene 

Damgaard (MD), Monika Bukhave 

Fruergaard (MF), Klaus Asbæk, (KA), 

Johannes Mølgaard (JM), Stefan 

Brændgaard (SB), Brian Rasmussen (BR), 

Lillian Krarup (LI), Mads Medom Madsen 

(MA) 

 

Afbud: Klaus Asbæk, Tanja Wøldike 

Møller-Madsen 

Fraværende:  

 

1. Tema drøftelse (20 min) 

 

Med baggrund i nedenstående 

henvendelse: 

”Hej med jer.  

 

Jeg vil gerne have et punkt om indsamling 

fra kommercielle organisationer på 

dagsordenen til vores næste møde den 9/6-

2021.  

 

Med venlig hilsen 

Niels Dalmose” 

 

drøftes skolens deltagelse i Rynkebyløbet 

eller lignende begivenheder. 

Drøftelse af om princippet for uddeling af materialer hænger 

sammen med praksis.  

 

Punktet tages op på et senere møde.  

 

 

 

 

2. Elevrådet. (20min) 

 

Nyt fra elevrådet. 

Fortsat drøftelse af SB-initiativer i forhold 

til elevrådet jævnfør referatet fra sidste 

møde. 

Der er ikke kommet noget nyt fra elevrådet. 

 

Forsat drøftelse af punktet fra sidste møde. 

SB ønsker at deltage i valghandlingen og på nogle af 

elevrådsmøderne. 

Valghandling kunne være med fællessamling, valg i klassen og 

efterfølgende fællessamling med præsentation af de valgte.  

 

Mentorordning drøftet –det kunne være en kontakt til 

elevrådsformanden et par gange efter skolestart, gennemgå 

dagsordenen primært i årets første måneder. Dette arbejde 

kunne Marlene godt se sig selv i. 

 

Når skolen kender dato for valghandlingen og elevrådsmøderne 

aftales nærmere med bestyrelsen. 

 

 



3. Skolebestyrelsens årshjul. (20 min) 

 

Gennemgang af og drøftelse af forslag til 

årshjul og princip om principper, oplæg 

ved Trine Kryger-Jensen 

 

Bilag: 

Forslag Årshjul 

Princip for principper 

Tilsynsmodel 

Trine har lavet et forslag til årshjul for at føre tilsyn med skolens 

principper via en redegørelse fra ledelsen og derefter en revision 

skolens principper samt en skabelon for princippernes 

opbygning. 

Drøftelse af hvordan man kan få inddraget medarbejderne i 

processen. 

Drøftelse af hvordan og hvornår ting skal behandles. Kan det 

skemalægges? 

To principper mangler – de skal tilføjes. 

 

Trine indarbejder det, der er drøftet og vi vender tilbage til 

punktet på næste skolebestyrelsesmøde. 

4. Opfølgning på temadrøftelsen på 

sidste møde omkring kommende 

førskoleårgang med 63 børn (15 min) 

 

Det blev besluttet, at skolebestyrelsen 

skulle tage kontakt til Engbjergskolens 

skolebestyrelse for at afklare, om der skal 

være en fælles henvendelse til Børne-og 

Familieudvalget omkring denne 

problemstilling. 

Anja har haft kontakt til formanden for skolebestyrelsen på 

Engbjergskolen, men ikke hørt noget endnu. Vi afventer. 

 

I forbindelse med budgettet for 2021 er det besluttet i Byrådet, 

at der skal laves en børnetalsanalyse.  

Vi har på Snejbjerg Skole den problematik, at allerede den 

kommende førskolegruppe er på 63 børn. 

 

Skolebestyrelsen ønsker at gøre Børne- og Familieudvalget 

opmærksomme på, at vi kan se en problematik i den 

allernærmeste fremtid ift. det antal af førskolebørn.  

Skal Snejbjerg Skole være tresporet i grundskolen, kræver det 

flere klasselokaler. Det ønsker vi, at udvalget skal kigge på.  

Bekymring omkring elevernes trivsel og lærernes arbejdsvilkår. 

Skolebestyrelsen ønsker at invitere Børne- og Familieudvalget 

og/eller Børne- Familieudvalgsformanden med til et møde.  

Niels laver en skrivelse og rundsender til kommentarer.  

 

Skolens ledelse gør ligeledes forvaltningen opmærksomme på 

problemet og hører til hvor langt børnetalsanlysen. 

Pause 10 min  

5. Trafikken omkring Snejbjerg Skole. 

(20 min) 

 

Udvalget er kommet med forslag til, 

hvordan skolebestyrelsen kan bidrage til at 

hjælpe med at højne trafikken på skolens 

område. 

Drøftelse af de foreslåede tiltag og 

beslutning omkring det videre arbejde. 

 

Bilag: 

Forslag til trafikændringer omkring 

Snejbjerg Skole 

Monica har udarbejdet et forslag med ideer til ændring af 

trafikken ved skolen.  

Drøftelse af forslagene.  

 

Fodgængerfelterne er nu etableret begge steder.  

Skolen forventer at have skolepatrulje klar til skolestarten. Der 

er ikke nok elever til at vi kan have skolepatrulje både ved 

Hovedgaden og ved Nørretanderupvej. Her vil 

Nørretanderupvej blive prioriteret. 

 

Beslutning: 

Kommunikation ved skolestart og på forældremøder. 

Finde en pris på de forskellige tiltag. 

Spørge Politiet hvad vi kan og må gøre. 

Spørge Hallen om deres holdning til ændringerne. 

6. Skoleårets planlægning (15 min) 

 

Forslag til mødedatoer kommende skoleår. 

Herunder mødetidspunkt. 

 

Møderække kommende skoleår: 

Forslag om, at mødet d. 21. februar ændres til d. 28. februar. 

Brian tjekker, om der kan være en deadline ift. kvalitetsrapport. 

Alternativt kan mødet flyttes til senere i uge 8. 

Fællesmødet med Engbjergskolen: kan det være inden 

december? 



7. Referat, opfølgning fra sidste møde, 

siden sidst, orientering og meddelelser. 

(15 min) 

 

- Coronasituationen 

- Orientering fra Samrådsmøde 

- Nyt fra SFO 

- Økonomi Skole og SFO 

- Tour de bestyrelse webinarer 

 

 

Coronasituationen. Nu er fysiske møder endelig tilladt. Efter 

sommerferien har vi en forventning om, at tingene er 

normaliseret.  

 

Orientering fra samrådsmøde. Emnet var brug af data i skolen 

og et super interessant oplæg om det. 

 

Nyt fra SFO. Førskolebørnene er startet i SFO her fra 1. juni og 

vi har lånt personale fra Børneuniverset. 

Børnehaveklasselederne er på besøg hver uge for at lave en god 

overgang.  

I sommerferien planlægges ikke med lejr, men med ture ud af 

huset. 

 

Økonomiudskrifterne er tilsendt til selvstudie. 

 

Tour de bestyrelse webinarer. Link er udsendt. 

8. Eventuelt. (5 min) 

 

Stefan og Johannes har deres sidste skolebestyrelsesmøde. Efter 

sommerferien tager to nye medarbejderrepræsentanter over.  

 

Anja og Marlene laver årsberetning og rundsender til brug ved 

forældremøderne. 

9. Næste møde. Onsdag d. 18. august 2021 kl. 18.30-21.00 

 


